

《单词百科:publicize是什么意思?publicize怎么发音?publicize的解释和用法》

英语单词publicize是什么意思?publicize怎么读?publicize怎么发音?简答网为您整理了publicize的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



publicize怎么读

publicize的读音:[p bl sa z]

publicize的意思

1、v.宣传;推广;宣扬;传播;

publicize的近义词

1、advertise vt.做广告, 做宣传;通告, 通知;宣扬;

2、advertize v.做广告, 通知;

3、air n.天空;空气;空中;神态;曲调;

4、announce vi.宣布参加竞选;当播音员;

5、bare adj.裸露的, 光秃秃的;未加装饰的;空的;最低限度的, 勉强的;仅有的;;

publicize的双语例句

1、Publicize education namely at most!

最多就是宣传教育!

2、To satisfy employees, a firm is likely to publicize bravely its adherence to this policy.

为了稳住职工, 公司可能会公布要坚持执行这个政策.

3、It is necessary for cohering public feeling and inspiring fighting will to cultivate and publicize models.

摘要积极培养与宣传典型对凝聚人心、鼓舞斗志、推动工作很有必要.

4、Contact local media to publicize Rotary's role in the Global Polio Eradication Initiative.

联系当地媒体来宣传扶轮在全球根除小儿麻痹行动所扮演的角色.

5、Close to that time, the PLA is likely to publicize additional new weapons.

对那次的结束, PLA可能宣传另外的新武器.

6、Publicize the match: take charge of the poster facture and handbill distribution.

大赛宣传: 负责本次活动的海报制作、传单发放工作.

7、To publicize and promote the concept of Osteopathy the general public.

向市民宣传和推广“ 颅脊学 ”的概念.

8、Publicity Partners to publicize news and information regarding the Hong Kong Pride Parade event.

宣传网络伙伴:为[香港同志游行]传递活动讯息.

9、Along the way, you can see SOHU picked it and used it to publicize their BaiSheHui.

整个过程下来, 你会看到像搜狐这样的公司就已经拿它来宣传自己的白社会.

10、I take this as an excellent opportunity to publicize our corporation.

伯恩:我认为这是一次提高我们公司知名度的好机会.

11、To publicize such facts would only delight our enemies.

公布这些事情只能长敌人的威风.

12、We will publicize you to make every family!

我们将为您们宣传,做到家喻户晓!

13、Party newspapers and journals must in all circumstances publicize the Party's views.

党报党刊一定要无条件地宣传党的主张.

14、The company made many advertisements on TV and radio to publicize their new products.

这家公司在电视和广播上做了很多广告来宣传他们的新产品.

15、We are trying to publicize our products by advertisement on buses.

我们正试图在公共汽车上做广告来宣传我们的产品.

16、Only clearly realizing this can we volunteer to nurture and publicize the new concept of nationalism.

只有明确认识到这一点,我们才能主动地去培育和宣传这种现代意识.

17、a much/highly/widely publicized speech (= that has received a lot of attention on television, in newspapers, etc.)

一篇受到大力 / 高度 / 广泛报道的讲话

18、Insurance department should begin an earthquake in time to be sure to publicize, conduction insurance business.

保险部门应及时开展地震保险宣传, 办理保险业务.

以上是简答网为您整理的publicize怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于publicize的用法

、publicize的释义、publicize的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/publicize>

